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Zápis z 12. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 17. 06. 2020 

v areálu zámku v budově Podnikatelského inkubátoru CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, Doc. PhDr. Drška (příchod 14:05), RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. 

Král, Ing. Malíková, Ing. Máslík, Ing. Pospíšil, p. Smetana, p. Truska, Ing. Vobora 
Omluveni: Ing. Navrátil 
Nepřítomen: p. Cemper 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková, p. Najbrt, vedoucí odborů 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. V. rozpočtové opatření na rok 2020 

3. Čerpání rozpočtu k 30. 04. 2020 

4. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
Schválení programu: 10 – 0 – 0  
 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 všechny úkoly byly splněny 
 

2. V. rozpočtové opatření na rok 2020 
 

 p. Villner – součástí V. RO je dodatek č. 1, kterým se zavádí do rozpočtu Vratka 
dotace na asistenty prevence kriminality pro město Kolín 

 p. Kašpar: 
 prodej pozemku v PZKO (OŘR 1558) není prodejem pozemku novému 

investorovi, ale jedná se o prodej 1000m2 pro firmu Kolon Invest. 
 na výdajové straně bych upozornil na OŘR 4370 a 4385 – jedná se o 

rozdělení škol na ZŠ Ovčárecká a ZŠ Sendražice. 
 rozdělení výdajů spojených s přípravou Kmochova Kolína na dvě OŘR – 

4500 rok 2020 a 4502 rok 2021. 
 navýšení rezervy pro řešení krizových situací (OŘR 6209) – vzniklé výdaje 

s pandemií COVID-19 jsou plně pokryty, řádek je navýšen z důvodů 
případné další krizové potřeby (např. blesková povodeň). 

 OŘR 8010 Čerpací stanice 6 Štítary – snížení rozpočtu na základě reálných 
nákladů. 

 nové OŘR 8414 Tyršova 976 – záložní zdroj k evakuačnímu výtahu – po 
požáru je nutné vyměnit zdroj, aby výtah splňoval požadavky evakuačního 
výtahu. 

 po zapracování dodatku je výše rezervy Kč 1 930tis. 
 v oblasti příjmu z daní jsme měli v dubnu propad 3mil., květnový propad činil 

12mil. 
 senátem prošel návrh na  kompenzaci, města a obce dostanou 1 200,-- Kč 

na jednoho obyvatele dle stavu k 01. 01. 2020. Pro město Kolín to bude 
znamenat 38mil. 
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 p. Truska: 
 OŘR 4671 Areál sv. Bartoloměje – provoz  - proč budeme nakupovat 

sekačku a nebudeme sekání trávy objednávat u AVE? P. Kašpar - město 
bude mít v areálu svého správce, který bude běžné sekání trávy provádět 
sám. Pokud bude potřeba odbornější činnost, budeme ji objednávat. P. 
Truska – rozpočet neobsahuje příjmy? P. Kašpar – areál by se měl 
zpřístupnit na podzim, kalkulace příjmů bude provedena ve spolupráci 
s Regionálním muzeem a bude součástí některého z příštích RO. P. Kárník 
– řádek obsahuje i kalkulace mezd a náklady na marketing a propagaci? P. 
Villner – ano veškeré náklady na provoz areálu budou pod jedním OŘR. P. 
Pospíšil – je to takto metodicky správně? P. Villner – rozpočtová skladba toto 
umožňuje. 

 OŘR 7250 Rekonstrukce ul. Klenovecká – na minulém jednání se rozpočet 
navyšoval a o tří týdny později jej zase snižujeme? P. Káninský – zjistilo se, 
že plošná sanace nebude nutná po celé ploše, akce je již těsně před 
dokončením. P. Kárník – z čeho vycházel předpoklad, když je akce před 
dokončením a před třemi týdny jsme rozpočet zvyšovali? P. Káninský – 
vycházelo se z předpokladu bouracích prací v první etapě. Po ukončení této 
etapy bylo zjištěno, že to v této míře potřeba není. 

 p. Kárník: 
 str. 2 OŘR 0180 Zrušené místní poplatky – o jaké poplatky jde? P. Villner – 

jedná se o doplatek zrušeného místního poplatku z ubytování. 
 str. 6 OŘR 7235 Rekonstrukce ul. Pražská – k tomuto bodu mám řadu 

připomínek, úplně nesouhlasím se zaslaným zdůvodněním, že lavičky splňují 
normy, přesto jsou podle mého názoru uživatelsky nekomfortní. Město si 
zbytečně zaplacením faktur zúžilo vyjednávací prostor v případě reklamací a 
nedodělků. P. Kašpar – zaplaceno bylo pouze to, co bylo skutečně 
provedeno a bylo v pořádku. Stále máme část nezaplacenou. P. Kárník – 
doposud nebylo provedeno vodorovné dopravní značení. Pí. Mikšíková – 
značení jsme urgovali, není ještě dopracované a stále o něm jednáme. 
S firmou Geosan vedeme v tuto chvíli jednání o 38 vadách a nedodělcích. P. 
Horáček – navrhoval bych, zda bychom nemohli jednou za čas dostat 
informaci, jak se situace kolem ulice Pražské vyvíjí, místo zbytečné debaty 
na každém jednání FV. P. Král – rada města se ulici Pražské věnuje na 
každém zasedání a dle mého názoru skončí tato rekonstrukce u soudu. P. 
Smetana – má město nějakou možnost vyřadit firmu z dalších VŘ pokud by 
se přihlásila a vyhrála? P. Kašpar – pokud s nimi povedeme spor, máme 
možnost je po tři roky vyřazovat z VŘ. 

 str. 7 OŘR 8240 – Stavební úpravy v areálu sv. Bartoloměje – máme statický 
posudek? P. Káninský – navýšení vychází z potřeby na základě statického 
posudku. P. Kmoch – co je podstatou odlehčení? P. Káninský – dojde 
k rekonstrukci celého stropu. 

 str. 9 OŘR 5820 – řešilo město získání dotace na vypracování strategického 
dokumentu o odpadech? P. Chudoba – neřešilo. P. Kárník – kdy vznikla 
potřeba na vypracování dokumentu? P. Kašpar – průběžně na základě 
přibývajících odpadů. 

 str. 11 OŘR 8071 a 8105 Havárie – víme na jaké havárie budou finanční 
prostředky vyčerpány? Pí. Krásná – prostředky na těchto řádcích jsou již 
vyčerpány a proto navyšujeme rozpočet na případné další havárie. 

 str. 12 OŘR 8409 Tovární 44 – oprava pláště budovy – kdo dělá TDI? Pí. 
Krásná – Ing. Černý. 



 3 

 str. 20 OŘR 4730 – projekt Bookstart – co je to za projekt? P. Mach, p. Najbrt 
– jedná se o spolupráci s knihovnou při vítání občanků, kdy rodiče dostanou 
balíček, kterým knihovna chce motivovat rodiče, aby svým dětem četli. 

 str. 24 OŘR 6320 – programové dotace – nešlo by nerozdělenou část 
poskytnout spolkům hasičů pro jejich potřeby? P. Kašpar – na tento řádek se 
prostředky vrací na základě neuskutečněných akcí. Další finanční prostředky 
budou hasičům následně poskytnuty na základě individuálních, účelově 
formulovaných žádostí. 

 p. Vobora – str. 12 OŘR 8360 Byty běžné opravy a údržba – bylo by možné 
poskytnout ucelenou informaci ohledně příjmů a výdajů do bytového sektoru? P. 
Najbrt – tabulka bude poskytnuta. 

 P. Kašpar – co se týče bytů TPCA, stále jednáme s vládou o uvolnění růstu nájmů 
v bytech TPCA. Platy v TPCA za dobu existence závody výrazně vzrostly a my 
stále můžeme navyšovat nájemné pouze o inflaci. 

 Pí. Malíková: 
 str. 8 OŘR 1558 – pozemek tohoto čísla není v katastru zavedený. P. Kašpar 

– jedná se o část většího celku, bude nový geometrický plán a my už číslo 
pozemku předjímáme... P. Malíková – kolik je cena za m2? Pí. Mikšíková – 
cena je podle nového znaleckého posudku 441,-- Kč/m2 bez DPH. 

 plnění pojišťovny ohledně vyhořelého zdroje k výtahu v bytovém domě 
Tyršova 976 je ve výši 166 182,-- Kč a nový zdroj bude stát 716 182,-- Kč? 
P. Najbrt, p. Král – ano, plnění je pouze za rozbitou část, ale budeme 
vyměňovat celek, tak aby výtah opět splňoval požadavky pro evakuaci. 

 P. Kmoch – OŘR 7100 MP úprava kotců a výběhů psů v Psím útulku – Psí útulek je 
v majetku SMSK, a. s. – město bude zhodnocovat její majetek…? P. Villner – to 
opravdu nelze, budeme to řešit dotací pro SMSK, a. s.  

 
  Hlasování: 9 – 0 – 2 

Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu 
V. rozpočtového opatření na rok 2020. 
 

 
 

3. Čerpání rozpočtu k 30. 04. 2020 – vzato na vědomí 
 
 

4. Různé 
 
 p. Kárník – bylo by potřeba udělat vodorovné dopravní značení na staré lávce na 

ostrov, byl jsem svědkem řady kolizí. P. Najbrt – probereme to s odborem dopravy. 
 

 
Přístí jednání Finančního výboru se uskuteční  16. 09. 2020 
 
Jednání skončilo v 14:47 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


